
P/D:13/11/2023 

Zápis č. 11 

z jednání OV Nevšová dne 13. 11. 2023 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 18:00 – 20:30 

Počet přítomných: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvené členové: - 

Další zúčastnění jednání OV:  

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty a odkup pozemků 

• Požadavky na Město Slavičín 

• Diskuze a závěr 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Stále parkující neoznačené vozidlo na obecním pozemku - nový podnět na právní 

oddělení – slíbila odtah vozidla do 17.11.2023 

b) Neřešená oprava obecního rozhlasu, část opravena, část si žádá další servis, 

upevnění nových hlásičů pod Domem s chr.byty a na Čtvrtích 

c) Neřešený problém s nalomeným sloupem na Loscích – CETIN 

d) Neřešený požadavek na vyčištění koryta Nevšůvky – budou přiložena fota 

z inkriminovaných zanesených úseků potoka  

e) Oprava betonové obruby u MŠ – oprava řešena s p. Janštou, který předložil 

rozpočet, oprava v r. 2024 

 

2. Projekty  

a) Průběh prací na akci Suchá nádrž a cesta C10  - informace Ing. Pavla Hrbáčka: 

Při kolaudaci 21.11 je nutné zmínit bezpečnostní prvky u vpustí a dosypání krajnic 

u asfaltové komunikace na 50 cm,kde to podmínky dovolí. 

Dále je třeba po předání městu instalovat značky na omezení rychlosti, tonáže a 

značky tzv. slepá ulice u betonové prvky 

b) Úprava bývalé vodní nádrže pod mysliveckou chatou – schůzka s Ing. Psotovou – 

info z jednání předseda OV. 

c) Územní studie v lokalitě Půllání – proběhla schůzka s vlastníky pozemků a též 

13.10. s vedením města. 

Další schůzka s a ke konečnému vyřešení návrhu studie 

proveditelnosti. 

Poklady pro RMS a ZMS ke schválení studie proveditelnosti v rámci ÚP. 



d) Výměna trafostanice a nová kabeláž směrem k pasekům – bude probíhat na jaře 

2024, je nutné odstranit drobné nedostatky v projektu a upozornit investiční odbor a 

SMS na nové VO v této části obce. 

e) Projektové práce na cestě přes tzv. Rybník za DS. Projekt bude hotov na přelomu 

roku. 

f) Rekonstrukce kulturního domu – projekt na půdní vestavbu, umístění fotovoltaiky a 

bezbariérový přístup.  

g) Rekonstrukce cesty Čtvrtě – připraven je rozpočet a dokončuje se projekt - Ing. 

Šico. Nutné dořešit další nové inženýrské sítě. 

h) Oprava zvonice – proběhne v r. 2024. 

i) Informace statika k opravě opěrné zdi u autoservisu – připravuje se statický posudek 

a projekt ve dvou provedeních, a to provizorní řešení k zabezpečení opěrné zdi 

v místě a projekt na definitivní řešení její opravy. 

 

3. Pozemky 

a) Odkoupení (případná výměna pozemků) uličky mezi pozemky -

– čekáme na digitalizaci intravilánu obce 

b) Využití bývalé školní zahrady – vytvořit studii - 2024 

c) Likvidace suti za humnem , dům č.4 - bude řešena ve spolupráci 

 

4.  Kultura a sport – 

5. a)  Zajištění, organizace a program akce Vánoční strom 2.12.2023 

c)  V únoru 2024 proběhne fašankový průvod, bez večerní zábavy 

 

6. Různé 

a) Doplnění učebnicových pásem u altánu MŠ – proběhla částečná oprava hracích 

prvků v zahradě, ořez borovic v zahradě, další opravy v roce 2024 

b) Směrový sloupek – p. A.Fojtík – leden 2024 

c) Umístění nové pumpy na studnu za č.p. 100 – na jaře 2024 

d) Nové odpadkové koše v obci – p. Z. Medvědová, vybrán typ košů, nákup dle 

rozpočtu případně další rok 

e) Požadavek na zřízení klimatizace v sále KD – jaro 2024 

f) Pokácení topolu u hřiště TJ a prořez stromového porostu u oplocení hřiště TJ 

g) Umístění další fotopasti ke kontejnerovému hnízdu 

h) Zimní údržba v obci 

i) Vysekání náletu lesa na obecní cestě – paseka. 

Žádost . Lesní cesta je zarostená a občané jezdí přes jejich louku 

k vlastním pozemkům. 

j) Přechodná pracovní náhrada za 

 

 

7. Osadní výbor žádá město Slavičín :  

 

a) Odbor majetku : 

- OV děkuje za komunikaci s , ale vyžadujeme vyřešení 



zda bude pozemek pronajat, prodán nebo vyměněn. Vyřešení v 1Q 2024 

- Požadavek na vyčištění koryta Nevšůvky – doplnění foto a úseku potoka 

b) Odbor investic 

- Dořešit opravu obecního rozhlasu 

- Nemáme žádnou informaci o instalaci dvou nových rozhlasových hnízd 

v obci v návaznosti na opravu rozhlasu 

- Žádost na fy CETIN na zrušení nalomeného dřevěného sloupu v lokalitě Losky 

(již požadováno v zápisu OV č.7) ,který ohrožuje bezpečnost občanů 

  

8. USNESENÍ : 

Usnesení 1/OsVN11/23 

Osadní výbor souhlasí s odměnou 

za celoroční práci v obci. 

Hlasování :  pro - 8,   proti - 0, zdržel s - 0 členů. 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV je stanoven na 4. 12. 2023 v 17:00. 

 

 

                                                                                               Bronislav Münster 

                                                                                               předseda OV 

Zapsala: Naďa Zemánková 


